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Tijdens de vergadering van de agendacommissie op 22 september is afgesproken om aansluitend aan de 
agendacommissie van 3 november informeel verder te praten over een aantal onderwerpen, in een zogenaamd 
BOT (Benen Op Tafel) gesprek. 
 
Op 22 september zijn de volgende gespreksonderwerpen genoemd: 
 
Allereerst de vraag of de huidige manier van vergaderen nog aansluit bij de  vraag uit de omgeving. 
Zijn vergaderingen nog effectief? Tegen welke problemen lopen we aan? Is er voldoende ruimte voor inwoners, 
ondernemers en belanghebbenden om in te spreken, initiatief te nemen of om als raad met hen het gesprek aan 
te gaan?  Zijn we in staat om zonodig snel te besluiten (bijvoorbeeld rond de transities en ontwikkelingen op het 
gebied van samenwerking)? Tegen welke andere problemen lopen we aan?  
 
In de agendacommissie is op 22 september ook een tweede onderwerp is de selectie van strategische thema's 
en de vraag hoe wij daar vervolgens mee omgaan. Tijdens de bijeenkomst op 3 november is het belangrijk om 
afdoende ruimte te benutten voor het gesprek over het eerste thema. Wanneer er tijdens deze avond 
onvoldoende ruimte over blijft, wordt voorgesteld om voor het gesprek over de strategische thema's een nieuwe 
afspraak te maken.  
 
Op de website is bij "thema's" https://bestuur.goirle.nl/themas te zien wat de thema's tot nu toe zijn geweest 
(zie bijlage). Door de raad is destijds gekozen voor het benoemen van deze thema's, om helder te maken aan 
welke onderwerpen extra aandacht moet worden besteed. Waar wil de raad op een goede manier, vroegtijdig bij 
betrokken worden? 
Vragen tijdens de bijeenkomst zijn:  

1. Wordt het sturen op strategische thema's nog steeds onderschreven? 
2. Wat waren deze prioriteiten precies en welke hiervan worden gecontinueerd? 
3. Zijn er nieuwe prioriteiten (o.a. aan de hand van de vraag of er na continuering van een aantal oude 

prioriteiten nog andere zaken in de planning staan die extra aandacht behoeven) 
4. Hoe sturen we op deze prioriteiten? Welke afspraken zijn hiervoor te maken? 
5. Hoe sturen we op de rest van de raadsagenda? Hoe houden we zicht op o.a. de jaarlijks terugkomende 

onderwerpen, zodat we ook grip kunnen houden op de druk op deze agenda's. 
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Bladnummer Datum 
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Huidige / oude thema's: 

o Actualisatie Grondbeleid 
o Actualisatie Toekomstvisie 
o Back to Basics 
o Begroting 2014 
o Begroting 2015 
o Intergemeentelijke Samenwerking 
o Sportpark 
o Takendiscussie 
o Triple T 
o Uitwerking inzet accommodaties 
o Woonvisie 
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